
Τακτική γενική συνέλευση / Πέμπτη, 25 Φλεβάρη 2016 

ΕΙΣΗΓΗΣΗ ΕΠΙ ΤΩΝ ΘΕΜΑΤΩΝ  

Συνάδελφοι 

Το παρόν Δ.Σ. του ΣΕΚΑΠΕ ολοκληρώνει τον κύκλο του με τη φετινή Γενική Συνέλευση, η οποία 

είναι και εκλογο-απολογιστική. 

Πέραν της υποχρέωσης που προκύπτει από το καταστατικό μας, της έγκρισης δηλαδή του 

διοικητικού και οικονομικού απολογισμού, η σημερινή γενική συνέλευση καλείται να εκλέξει  

Εφορευτική Επιτροπή και να ορίσει ημερομηνία εκλογών για την ανάδειξη νέου Διοικητικού 

Συμβουλίου, Ελεγκτικής Επιτροπής αλλά και αντιπροσώπων για το Εργατικό Κέντρο Αθήνας. 

ΘΕΜΑ 1ο: ΔΙΟΙΚΗΤΙΚΟΣ & ΟΙΚΟΝΟΜΙΚΟΣ ΑΠΟΛΟΓΙΣΜΟΣ 

Διοικητικός Απολογισμός 

Τα τελευταία χρόνια το ΚΑΠΕ και το προσωπικό του, χωρίς να αποτελούν εξαίρεση από τη λοιπή 

κοινωνία, δέχονται αλλεπάλληλα χτυπήματα από την εφαρμογή των μνημονίων.  

Τα προβλήματα που είχαμε να αντιμετωπίσουμε ήταν πολλαπλά και σήμερα δεν  μπορούμε να 

πούμε ότι έχουμε κάποια θετική έκβαση σε κανένα από αυτά. Τουναντίον έχουν «γεννηθεί» και 

νέα. Η αλλαγή κυβέρνησης τον Γενάρη έφερε μια νέα διοίκηση στο ΚΑΠΕ διορισμένη από τον 

τότε υπουργό Λαφαζάνη, η οποία με το καλημέρα ήρθε σε προστριβή με το Δ.Σ. του ΣΕΚΑΠΕ. 

Θυμίζουμε την απόπειρα του Προέδρου να αναλάβει και  καθήκοντα Γενικού Διευθυντή η οποία 

με παρέμβασή μας τότε, τελικώς δεν υλοποιήθηκε. 

Η ανάληψη των καθηκόντων του Γενικού Διευθυντή από τον συνάδελφό μας Βασίλη Κίλια, 

χαιρετίστηκε κατ’ αρχήν ως ένα θετικό γεγονός, με την έννοια ότι ένας από εμάς ανέλαβε το 

«τιμόνι» του ΚΑΠΕ, ένας συνάδελφος που μέχρι εκείνη τη στιγμή ήταν στο ίδιο μετερίζι με εμάς. 

Η αρχική ελπίδα πολλών ότι θα άλλαζαν τα πράγματα στο ΚΑΠΕ μετατράπηκε σε  απογοήτευση,  

οργή, θυμό έως και αηδία και δυστυχώς ώθησε πολλούς σε παθητικοποίηση. 

Η υπομονή που δείξαμε οι περισσότεροι για την έμπρακτη επιβεβαίωση των «καλών 

προθέσεων» της παρούσα διοίκησης, εξαντλήθηκε. Αν το σημερινό Δ.Σ. δεν έχει βγει στα 

«κεραμίδια» ακόμα είναι ακριβώς γιατί υπήρχε μπροστά μας αυτή η διαδικασία, η γενική μας 

συνέλευση, που οφείλει να σηματοδοτήσει τον δρόμο της αντιμετώπισης των προβλημάτων για 

την επίλυσή τους. 

Μια απλή παράθεση των «θεμάτων» τεκμηριώνει τα παραπάνω .  

 Αναδρομικά 

o Η νέα διοίκηση ακολούθησε την ίδια και απαράλλακτη τακτική με την διοίκηση 

Κουρνιώτη. Όχι μόνο δεν διέγραψε το «αναδρομικό χρέος», αλλά ενέγραψε και 

νέο (αυτό του 2014) στον ισολογισμό ως απαίτηση από τους εργαζόμενους. 



Όπως και ο Κουρνιώτης, η σημερινή διοίκηση μας λέει ότι αγωνίζεται (!) για 

νομοθετική εξαίρεση (τροπολογία)…  

 Ενιαίο μισθολόγιο 

o Όχι μόνο δεν προέβη σε επανεξέταση της υπαγωγής μας στους νόμους 4024/11, 

4093/12 και στους λοιπούς μνημονιακούς νόμους, αλλά εφαρμόζει με 

θρησκευτική ευλάβεια το 3ο μνημόνιο.  

o Στο ζήτημα των αγωγών, επιμένουν και εκεί να συνεχίζουν την εκδίκαση των 

υποθέσεων με το ίδιο δικηγορικό γραφείο που επέλεξε ο Κουρνιώτης. Και 

φυσικά το αντάμειψαν χωρίς καμιά αντίρρηση. Θα συνεχίσουν;    

 Πλαφόν 25% 

o Όχι μόνο δεν εφάρμοσε άμεσα το πλαφόν του 25% όπως είχε διακηρύξει, αλλά, 

με μια απόφαση της που πάρθηκε τον Σεπτέμβρη του 2015, παρέπεμψε την 

έναρξη της εφαρμογής στο τέλος του 2015. Η ολιγωρία ή η έντεχνη 

καθυστέρηση είχε στόχο τη μη εφαρμογή της απόφασης, με αποτέλεσμα ο νέος 

νόμος για το ενιαίο μισθολόγιο να δημιουργεί την γκρίζα ζώνη που επιθυμούν. 

(Η διάταξη για το θέμα είναι αρκετά ασαφής και αποσαφηνίζεται με εγκύκλιο 

που σε καμιά περίπτωση δεν μπορεί να αντικαταστήσει το νόμο). Να σημειωθεί 

επίσης ότι δεν ζητήθηκε καν από τη Νομική Υπηρεσία να γνωμοδοτήσει…  

 ΕΛΣΤΑΤ 

o Παρότι τους θέσαμε το θέμα της απένταξής του ΚΑΠΕ από το ΜΦΓΚ, παρότι 

τους φέραμε πρώην μέλος του ΔΣ της ΕΛΣΤΑΤ και Διευθυντή της ΕΛΣΤΑΤ όπου 

τους εξηγήθηκε σαφέστατα γιατί δεν υπαγόμαστε, παρότι μας «παραμύθιαζαν» 

ότι συναντιούνται με τη νέα ηγεσία της ΕΛΣΤΑΤ, ουδεμία κίνηση έκαναν. 

 Ιδιωτική ασφάλεια 

o Η πρόθεση της κατάργησης της ιδιωτικής ασφάλισης από την προηγούμενη 

διοίκηση έγινε πράξη από τη σημερινή. Η μεσοβέζικη λύση της πληρωμής ενός 

μήνα του έτους 2016 δεν μπορεί να δικαιολογηθεί με κανέναν τρόπο. 

Ειδικότερα όταν η διακοπή της ασφάλισης έγινε από τον Γεν. Διευθυντή την ιδια 

στιγμή που γίνονταν συνεννοήσεις των νομικών υπηρεσιών σωματείου  ΚΑΠΕ - 

Υπουργείου και του Προέδρου για την συνέχιση της ασφάλισης. Εμείς 

προσφύγαμε άμεσα στη δικαιοσύνη με τη διαδικασία των ασφαλιστικών 

μέτρων τα οποία εκδικάζονται στις 22 Μάρτη 2016. Δυστυχώς ο δικαστής δεν 

εξέδωσε προσωρινή διαταγή και το συμβόλαιο διακόπηκε. Από μεριάς μας 

έχουμε προχωρήσει αρκετά τις διαπραγματεύσεις με ασφαλιστικές εταιρείες, 

εξετάζοντας τη δυνατότητα να συναφθεί νέο συμβόλαιο μέσω του σωματείου.  

 Θεσμικό και κανονιστικό πλαίσιο 

o Έχει συσταθεί μια επιτροπή η οποία απαρτίζεται από τους Κίλια, Τσολακίδη, 

Παλαιολόγου, Καραπαναγιώτη, Μαλαματένιο, Λάλα, Νικολούζο, Αθανασίου για 



την αλλαγή του θεσμικού πλαισίου του ΚΑΠΕ και στην οποία συμμετέχουμε ως 

ΣΕΚΑΠΕ με τον πρόεδρο και αντιπρόεδρο του Δ.Σ. Εξυπακούεται ότι με τη 

συμμετοχή μας δεσμευόμαστε  ως σωματείο. Συμμετέχουμε στο βαθμό που δεν 

διακυβεύονται σημαντικά ζητήματα που μας αφορούν.  

 Μετατροπή συμβάσεων έργου σε συμβάσεις αορίστου χρόνου 

o Μετά από τόσους μήνες απραξίας της διοίκησης για το θέμα θεωρούμε ότι και 

αυτό το ζήτημα θα μας απασχολεί επί μακρόν.   

Αυτά ήσαν θέματα που μας απασχόλησαν και μας απασχολούν. Επί της σημερινής διοίκησης, 

όμως, προκύπτουν νέα ζητήματα: 

 Παραμάγαζα ΚΑΠΕ 

o Στο διάστημα που πέρασε βγήκε στην επιφάνεια ένα θέμα που θα πρέπει 

να μας προβληματίσει ως προς τις αιτίες του. Συνάδελφοι από ένα 

τμήμα, συνέστησαν Ιδιωτική Κεφαλαιουχική Εταιρία (IKE) με αντικείμενο 

εργασιών ιδιο με αυτό του τμήματος τους. Η καταχώρηση της εν λόγω 

ΙΚΕ στο Γενικό Μητρώο Επιχειρήσεων και η δημοσίευση των εταίρων 

έγινε Γενάρη του 2015. Το ότι συνάδελφοι είχαν συστήσει παραμάγαζο 

κυκλοφορούσε ως φήμη εντός και εκτός του ΚΑΠΕ. Το εν λόγω, 

όμως,  έγγραφο – τεκμήριο του ΓΕΜΙ έπεσε στην αντίληψή μας τέλη του 

2015. Το προεδρείο του ΣΕΚΑΠΕ το παρέδωσε στη Νομική Υπηρεσία και 

στο Γενικό Διευθυντή, ως όφειλε, και ζήτησε να διερευνηθεί το όλο θέμα 

και να αντιμετωπισθεί  με τη δέουσα αυστηρότητα, εξαντλώντας όλο το 

πειθαρχικό δίκαιο, όπως είχε συμβεί και στο παρελθόν για λιγότερο 

σημαντικά παραπτώματα. Θεωρούμε ότι το θέμα δεν μπορεί να 

θεωρηθεί ως μια απλή παραβατική συμπεριφορά συναδέλφων. Θα 

πρέπει να εξεταστεί σε βάθος, γιατί  ενέργειες σαν κι αυτές υπονομεύουν 

το κέντρο και την εργασία όλων των εργαζομένων. Η ευθύνη του Γενικού 

Διευθυντή και της διοίκησης είναι να διερευνήσει με ακρίβεια τόσο τις 

οικονομικές επιπτώσεις, όσο και τη ζημιά που προκλήθηκε και 

προκαλείται στη λειτουργία του τμήματος και κατά επέκταση του 

Κέντρου, ως προς το  κύρος και το όνομα του  ΚΑΠΕ στην Ελλάδα και στο 

εξωτερικό.  

o Δυστυχώς η παραπάνω περίπτωση δεν είναι η μοναδική. Η διοίκηση έχει 

ενημερωθεί για την ύπαρξη παράλληλης δραστηριότητας και συμμετοχής 

σε εταιρεία αντικειμένου ανταγωνιστικού με το ΚΑΠΕ και άλλων 

συναδέλφων. Σε αυτό το θέμα η διοίκηση δεν έχει πράξει τίποτα. 

o Έχει γνωστοποιηθεί στη σημερινή διοίκηση ότι συνάδελφοι με άδεια 

άνευ αποδοχών (που έχει εγκρίνει η προηγούμενη διοίκηση) εργάζονται 

σε ανταγωνιστικά με το ΚΑΠΕ έργα.  



 Επιλεκτική εφαρμογή της νομοθεσίας 

o Η ιδιωτική ασφάλιση «κόπηκε» μετά από εισήγηση του υπεύθυνου της ΔΟΥΔ, 

Νίκου Καραπαναγιώτη. Ακόμα και για τον μήνα που πληρώθηκε η ασφαλιστική 

εταιρεία εξέφρασε γραπτώς τις αντιρρήσεις του, «απειλώντας» ότι θα 

καταγγείλει αυτή την πληρωμή στο Γενικό Λογιστήριο του Κράτους. Δεν 

ξέρουμε αν το έπραξε κιόλας. Αναρωτιόμαστε, όμως, γιατί έχει εγκρίνει άλλες 

δαπάνες στο ίδιο νομικό πλαίσιο, όπως τις δαπάνες μετακίνησης του προέδρου 

(e-pass, κινητό, ταξίδια κλπ). Γιατί διατίθεται στον πρόεδρο (με διανυκτέρευση) 

το υπηρεσιακό αυτοκίνητο του ΚΑΠΕ;  

 Απευθείας αναθέσεις έργου σε ημετέρους  

o Τελευταίο κρούσμα δύο απευθείας αναθέσεις μελετών, η μία σε κομματικό 

φίλο και η άλλη σε πρώην πρόεδρο του ΚΑΠΕ. Κατά τα άλλα για νέο ήθος και 

για νέο τρόπο διοίκησης ας μην ξανακούσουμε από τους σημερινούς 

διοικούντες. 

Οικονομικός Απολογισμός 

Εις ό,τι αφορά στα οικονομικά του σωματείου, τα διαθέσιμα μας πλέον είναι κατατεθειμένα 

στην Εθνική Τράπεζα (από τέλος Δεκέμβρη 2014) και πλέον όλες οι δαπάνες μας γίνονται μέσω 

τραπέζης και ανάλογων αποφάσεων του Δ.Σ., εκτός ενός μικρού ποσού μετρητών το οποίο 

κρατά η Ταμίας μας για μικροέξοδα. Το ποσό αυτό σήμερα ανέρχεται στα 500 ευρώ, μετά από 

απόφαση της Γενικής Συνέλευσης στις 17 Ιουνίου 2015, όπως σχετικά προβλέπεται στο 

καταστατικό μας. 

Επίσης, αρχές του έτους υποβλήθηκαν φορολογικές δηλώσεις για όλα τα έτη λειτουργίας του 

σωματείου μας, δηλαδή από το 2003.  Προκειμένου να συμβαδίζει ο έλεγχος από την ελεγκτική 

επιτροπή με την έγκριση του οικονομικού απολογισμού από την συνέλευση, ο έλεγχος πλέον θα 

γίνεται ανά διαχειριστική περίοδο, ήτοι από 1 Ιανουαρίου έως 31 Δεκεμβρίου κάθε έτους και 

κατόπιν θα υποβάλλεται η φορολογική δήλωση. 

Θα σας διαβαστεί/κοινοποιηθεί η έκθεση της ελεγκτικής επιτροπής για τα πεπραγμένα του Δ.Σ., 

εμείς όμως να αναφέρουμε ότι για το έτος 2015: 

Τα ΕΣΟΔΑ ανήλθαν σε 4.383,98€ και ήταν 4.377,00 από συνδρομές και 6,98 € από τους τόκους 

των καταθέσεων. 

Τα ΕΞΟΔΑ ανήλθαν σε 1.901,02 ευρώ και κατηγοριοποιούνται σε έξοδα 

Λειτουργικά  .................................................... 58,77€ 

Διεκδικήσεων ......................................................... 0€ 

Δικηγόρων/Δικαστικών .......................................... 0€ 

Εκδηλώσεων ............................................... 1.298,62€ 

Φιλοξενίας ....................................................... 92,58€ 

Κοινωνικά ...................................................... 150,00€ 

Φορολογίας τόκων ............................................ 1,05€ 

Απόδοσης παρακράτησης φόρου   ............... 300,00€ 



 

Στις 4 Ιανουαρίου 2016 (τότε έγινε και η πληρωμή τιμολογίου της Club Service Catering, αξίας 

1008,62€ που αφορούσε δαπάνη για την Χριστουγεννίατικη εκδήλωση) τα ταμειακά διαθέσιμα 

του ΣΕΚΑΠΕ είναι 14.911€ εκ των οποίων τα 14589,15 € είναι κατατεθειμένα σε λογαριασμό της 

Εθνικής Τράπεζας και τα 321,85 € στο Ταμείο.  

 

Με αυτές τις σκέψεις  παραδίδουμε σήμερα και ζητάμε την έγκριση του διοικητικο-οικονομικού 

απολογισμού μας. 

 Σε ψηφοφορία: Εγκρίνεται ή όχι ο διοικητικός – οικονομικός απολογισμός 

 

ΘΕΜΑ 2Ο Έκθεση Ελεγκτικής Επιτροπής 

Έκθεση Ελεγκτικής Επιτροπής  

Σε ψηφοφορία: Η έκθεση της Ελεγκτικής Επιτροπής και η απαλλαγή κάθε ευθύνης του ΔΣ 

 

ΘΕΜΑ 3Ο Προκήρυξη εκλογών νέου Διοικητικού Συμβουλίου – Ελεγκτικής Επιτροπής – 

Αντιπροσώπων για το ΕΚΑ 

Να θυμίσουμε, επίσης, ότι στις προηγούμενες εκλογές χρειάστηκε να οριστεί δεύτερη 

ημερομηνία εκλογών μιας και υπήρχε απροθυμία από τα μέλη μας να θέσουν υποψηφιότητα 

για το Δ.Σ., κάτι το οποίο ελπίζουμε και ευχόμαστε να μην επαναληφθεί ποτέ. 

Μετά την πρόσκληση που σας στείλαμε για την διεξαγωγή της Γεν. Συνέλευσης, το 

Εργατοϋπαλληλικό Κέντρο  Αθήνας (ΕΚΑ) με έγγραφο του στις 16/2/2016 μας ενημερώνει ότι 

στις 22 & 23/5/2016 θα πραγματοποιηθεί το 29ο συνέδριό του. Για το λόγο αυτό θα πρέπει να 

πραγματοποιηθούν εκλογές για την ανάδειξη αντιπροσώπων του ΣΕΚΑΠΕ.   

Προτείνεται ως ημερομηνία εκλογών η Πέμπτη, 10 του Μάρτη 2016 

Σε ψηφοφορία:  Η ημερομηνία εκλογών. 10η του Μάρτη 2016 ή άλλη που προτείνει το σώμα 
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